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To: rivn. nl];[IEEECNESET @ iv ni]
Cc: CRERR-LY @rivm.nl]
From: 5.1.2e

Sent: Fri 10/30/2020 4:11:04 PM

Subject: RE: Kijk even mee

Received: Fri 10/30/2020 4:11:05 PM

HolI
Het beleid is inderdaad niet consequent en in lijn met het OMT-advies, dat maakt het lastig. Ik denk dat we dit de

komende weken uit moeten werken en voor Nederland het Nederlandse algemene advies (helemaal niet reizen) tot

januari moeten laten prevaleren. Anderzijds moet er wel een perspectief worden geboden.
Goed weekend,

trom: IEE EEE vm i>

Sent: vrijdag 30 oktober 2020 17:04

@rivnn>; EEN SEEN>
@rivm.nl>

Subject: RE: Kijk even mee

Hi collega’s,

In Nederland raden wij reizen zo veel mogelijk af (zie OMT-advies van vorige week). Onderstaand beleid, hoe

begrijpelijk ook, is niet in lijn met de gedachten van het OMT dat we zo min mogelijk naar het buitenland moeten

reizen. Dus ik heb hier mijn twijfels over. Ik vraag me af of dit niet tot een grote stroom reizigers zal leiden in de

komende vakantieperiode.

Groet, EXER

Sent: vrijdag 30 oktober 2020 16:48

@rivm.nl>; EEN emn>
@rivm.nl>

Subject: FW: Kijk even mee

Importance: High

pag [EEN
We zijn aan het onderzoeken onder welke voorwaarden we het reizigersverkeer naar de eilanden open kunnen

houden, ook omdat op enkele ministeries wordt gevoeld dat ze onevenredig hard worden geraakt door de

voorgenomen maatregelen. We proberen iets te vinden wat ons het komende jaar verder kan helpen waarbij we de

huidige onpraktische systematiek van landen op geel of oranje zetten overboord gooien.
VWS is in overleg met binnenlandse zaken en komen tot het volgende compromis, waarbij wij de epidemiologische
situatie monitoren (doen we al) en op basis van nog vast te stellen criteria adviseren of het nog verantwoord is

reizigersverkeer doorgang te laten vinden.

Wij vinden dat hier aan toegevoegd moeten worden dat risicovolle activiteiten op de eilanden niet worden

toegestaan (nachtclubs, grote groepen) omdat het risico van export naar continentaal Nederland anders te groot
wordt.

Kunnen jullie instemmen met een verdere ontwikkeling van dit traject?
Met vriendelijke groet,

Sent: vrijdag 30 oktober 2020 16:37

To: y sie [liv
Subject: FW: Kijk even mee

Importance: High
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